

Pasuguan ng Pilipinas



Embassy of the Philippines

سفارة جمهورية الفلبين

Amman, Jordan

عمان الاردن

No. 12 -2015

16 February 2015

Mr. Issa H. Murad
Chairman of the Board
Amman Chamber of Commerce
Amman, Jordan

Dear Mr. Murad,

Warm greetings from the Philippine Embassy!

It gives us great pleasure to provide you with the Directory of Philippine Exporters (in PDF soft copy format) from the Export Marketing Bureau of the Philippine Department of Trade and Industry (DTI). The Directory contains updated compilation of Philippine exporting companies' information in the form of creative promotional collateral that covers the Philippines' key export products and services classified per sector.

The Embassy will appreciate it if the Chamber could disseminate the Directory to its members and upload a copy to its website, for reference of interested businessmen who wish to expand their trade relations with the Philippines.

The Embassy would also like to take this opportunity to invite you and your members to participate in the 61st Manila FAME – the Design and Lifestyle Event, which will be held from 13 – 16 March 2015 at the SMX Convention Center, Pasay City, Philippines.

Manila FAME is organized by the Department of Trade and Industry (DTI), through its export promotion arm, the Center for International Trade Expositions & Missions (CITEM). It is Asia's only design and lifestyle event that caters to a wide variety of exceptionally handcrafted products from furniture and furnishings to holiday décor and fashion. It is also the Philippines' premier trade platform for export and design, providing opportunities for Filipino entrepreneurs to showcase their furniture and lifestyle products to the world market. Becoming a Manila FAME buyer is more than just a sourcing visit to the show. It is a rewarding experience as one discovers exceptional design-driven products and the legendary Filipino hospitality.

For further details and online registration, you can refer to the event's website which is www.manilafame.com.

We hope that you could also disseminate this invitation to your members.

Thank you very much for your usual support and cooperation.

Very truly yours,


CASSANDRA B. SAWADJAAN
Charge d' Affaires, a.i.

Pasugan ng Pilipinas



Amman, Jordan
عمان الاردن

Embassy of the Philippines
سفارة جمهورية الفلبين

ترجمة غير رسمية

الرقم: 12 - 2015
التاريخ: 16 شباط 2015

سعادة السيد عيسى حيدر مراد
رئيس مجلس الإدارة
غرفة تجارة عمان
عمان، الأردن

سعادتك،،،،

تحية حارة من السفارة الفلبينية

فإنه لمن دواعي سرورنا أن نقدم لكم دليل المصنّين الفلبين (نسخة PDF) من دائرة التصدير والتسويق في وزارة التجارة والصناعة الفلبينية (DTI) الذي يحتوي على جميع الشركات المصدرة في الفلبين، و معلومات على شكل ضمانات ترويجية و إهداعية التي تفعلها المنتجات والخدمات الرئيسية و المصنفة في قطاعات التصدير الفلبينية.

تقدر السفارة قيام الغرفة الكريمة بنشر الدليل إلى أعضائها وتحميل نسخة إلى موقعها على شبكة الانترنت، لتكون مرجعاً لرجال الأعمال المهتمين في توسيع علاقاتها التجارية مع الفلبين.

و تود السفارة أيضاً أن تقدم هذه الفرصة لدعوتكم إلى المشاركة في مانيل فام 61 "Manila Fame 61" - حدث التصاميم ونمط الحياة The Design and Lifestyle Event، الذي سيقام في الفترة 13-16 آذار عام 2015 في مركز المؤتمرات SMX، باساي سيتي، الفلبين.

تُنظمت مانيل فام Manila FAME من قبل وزارة التجارة والصناعة الفلبينية(DTI)، من خلال الأذرع الترويجية لصادراتنا -مركز المعارض والبيعتات التجارية الدولية (CITEM)، و هي الحدث الوحيد في آسيا للتصاميم ونمط الحياة الذي يلي مجموعة واسعة من المنتجات المصنوعة يدوياً و استثنائي من الأثاث والملبوسات إلى الديكور والأزياء. و هو أيضاً المنصة التجارية الرئيسية في الفلبين للتصدير والتصميم، وتوفر فرصاً لأصحاب المشاريع الفلبينية لعرض صناعات الأثاث ومنتجات نمط الحياة إلى الاسواق العالمية. ان تصبغ مشغري في مانيل فام هو أكثر من مجرد زيارة إلى المعرض. إنما تجربة مجزية و فريدة من نوعها لإستكشاف للمنتجات التي حركتها تصاميم استثنائية والضيافة الفلبينية الأسطورية.

لمزيد من التفاصيل والتسجيل عبر الإنترنت، بإمكانكم زيارة الموقع الإلكتروني على العنوان التالي www.manilafame.com

و لكم جزيل الشكر لدعمكم و تعاونكم للعادة.

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير

كيسال برايا ب. سوادجان
القائمة بالأعمال

Location : No. 16 Sar'an Al Hassan St., Abdoun, Amman, Jordan P.O. Box 925207, Amman 11190
Tel. (962 6- 5923748, 5929402/3 Fax (962) 6-5923744 Email: amman.pe@dfa.gov.ph, pe.amman@gmail.com
Website: www.philembassy-amman.net